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Praha 19. 12. 2023  

č. j.: UKFHS/621498/2023  

  

Zápis z kolegia děkanky ze dne 19. 12. 2023  

Přítomni: Věra Sokolová, Tereza Pospíšilová, Pavel Himl, Josef Kružík, Petr Špecián, Milan Hanyš, 

Dana Bittnerová, Jana Jeníčková, Ondřej Váša, Veronika Čapská, Sára Černíková  

 

 

 Body:  

1. Spolková činnost na FHS UK 

2. Kontrolní zpráva SKE 

3. Centrum pro prevenci etických a společenských dopadů systémů umělé inteligence 

4. Jednotné mzdové tarify na UK 

5. Škodní a likvidační komise  

6. Různé 

  

Děkanka V. Sokolová zahájila v 9.05 jednání kolegia.   

1. Spolková činnost na FHS UK  

Proděkanka D. Bittnerová připravuje opatření děkanky upravující spolkovou činnost na FHS UK. 

K tématu proběhla diskuze.   

  

2. Kontrolní zpráva SKE  

Studijnímu programu Sociální a kulturní ekologie bylo uloženo v roce 2023 odevzdat kontrolní 

zprávu ve věci personálního zabezpečení a stability personálního zajištění u předmětů, které jsou 

vyučovány na základě DPP. Garant programu, doc. Tomáš Hák, připravil podklady, které upozornily 

na problémy v rámci tohoto personálního zařazení, ze kterých vyplynulo, že personální zabezpečení 

mgr. Programu SKE není dostačující. Reakreditace programu bude zařazena do výhledu akreditací 

na rok 2024.    

  

3. Diskuse o možnosti zapojení FHS do projektu TAČR Sigma o umělé inteligenci  
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Výzkumný projekt bude zaměřen na mapování, detekci, prevenci a řešení negativních etických 

dopadů systémů umělé inteligence na společnost. Součástí návrhu projektu ve výzvě Sigma (TAČR) 

je i možný vznik Centra pro aplikovanou etiku v systémech umělé inteligence. Projekt je 

koordinován společně s FSV (hlavní koordinátor), 1. LF, a dalšími externími partnery. O post hlavní 

řešitelky projektu za FHS se uchází dr. Anetta Jedličková. K tématu proběhla diskuze. Kolegium 

děkanky se kloní k podpoře projektu. K projektu proběhnou další schůzky.   

4. Jednotné mzdové tarify na UK  

Proběhla navazující diskuze ke stanovisku fakulty ve věci financování jednotných mzdových tarifů 

na UK, které je nutné za FHS odevzdat do 20. 12. na RUK.   

  

5. Škodní a likvidační komise   

Obě komise je nutné jmenovat co nejdříve, aby bylo možné uzavřít inventarizaci. Proběhla diskuze 

k personálnímu zajištění obou komisí.   

  

6. Různé  

Studentské evaluace poběží přes informační systém jako v předchozích letech. Studující budou nově 

vyzváni k hodnocení e-mailem od proděkanky pro kvalitu vzdělávání na začátku a na konci období 

hodnocení. V budoucnu bude probíhat hodnocení přes aplikaci Evaluace.  

  

Výběrová řízení na OIT byla úspěšně ukončena a noví kolegové nastupují na začátku roku 2024.   

  

Děkanka V. Sokolová poděkovala všem za účast a v 11:30 ukončila jednání kolegia.   

  

Zapsala: Sára Černíková   

  

 


